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感謝各位對香港觀鳥會的支持，讓我們在鳥類保育工作上能夠繼續力求進步。現時約有兩成的會員為觀鳥會義務擔任鳥類調查、教育及推廣工作、以及籌備各項活動。深信我們大家都同樣愛護鳥類以及關心牠們的生態環境，你們的支持是推動鳥類和生態環境保育不可缺少的動力。由瞭解及欣賞鳥類，以至進一步參與保育工作，你的參與及協助，將可讓我們及我們的孩子有健康的環境。請填妥下列問卷，然後連同續會表格一起寄回本會。祝願你有一個愉快和充實的2003年！

Thank you for supporting the HKBWS, the growing bird conservation charity.  Some 20% of the members are now helping as volunteers in a wide range of work such as bird surveys, activities coordination, education and publicity.  You are among our many friends who care about birds and their habitat.  Your support is essential, helping us to meet very demanding requirement in aiding the conservation of birds and their habitat.  By promoting understanding & appreciating of birds and even protecting them, we hope to maintain a healthy and sustainable environment for ourselves and our children.  To further support the HKBWS, please kindly complete the questionnaire below and return to us together with your membership renewal form.  We wish you a happy and rewarding year of 2003!

姓名Name: (英文English) _______________________________ (中文Chinese) __________________
年齡Age: _____ 學歷Academic qualifications: ________________ 職業Occupation____________________

電郵E-mail:_______________________________________________傳真Fax:_________________________
聯絡電詁Contact no. _________________________(日間Daytime)_________________________(晚間Night) 
我對下列有興趣或經驗（請在適當地方(）I am interest or experienced in (Please ( in appropriate box): 

(
鳥類觀察及辨証Bird watching and identification

(
鳥類攝影Bird and nature photography
(
設計Graphic design






(
出版及印刷Printing and production
(
科技資訊Information technology




(
教育及推廣Education and publicity

(
環境保育Conservation






(
以上各項All of the above
願意義務為香港觀鳥會服務工作嗎?  Able to be a volunteer to help the HKBWS?  (是YES / (否NO

如答「是」，請在下列適當地方 (  If “YES”, please ( whichever is applicable：

· 組織及參與會員活動，多與新參加者溝通；

Help organizing or participating in membership activities, supporting new members through personal contacts;

· 協助資料輸入，例如:會員事務 / 藏書紀錄 / 圖片資料庫；

Data Entry, such as: Membership affairs / Library / Photo Gallery;

· 推廣“聚雀店”貨品；

Promotion of “Bird Shop” products;
· 帶領本會觀鳥活動；

Leading bird watching trips for the Society;

· 籌備或提供專題講座、幻燈播放等，主題是___________；

Conducting or delivering talks, slide shows etc. on topics: _________________;

· 進行野外資料搜集，例如自然護理區、魚塘、樹林或其他生態環境；

For collecting field data in nature reserves, fishpond area, woodlands and various habitats;

· 為本會通訊撰寫文章；

For contributing article for the HKBWS bulletin;

· 為本會通訊擔任翻譯工作 （( 中譯英  /  (英譯中）；

For translation (( Chinese to English / ( English to Chinese) for the HKBWS bulletin;
· 協作網頁管理員設計或維持網頁運作；
Assist HKBWS Webmaster for webpage design and maintenance;

· 捐助鳥會在推廣、教育及研究工作；
Make Donation to HKBWS to support its contribution on publicity, education and research;

· 向贊助機構推薦本會或提供贊助商的聯絡方法；
Recommend HKBWS to donors, or suggest us possible contact of donors; 

· 其他意見：

Other comments:

	


謝謝你完成這份問卷
Thank you for taking time to complete this form
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